



Spring into March with 1:1 Advisory Support! // Rendez-vous en mars avec le soutien consultatif 1:1 !



le français suit

Hello,

As this month comes to an end, we look forward to kicking off 1:1 Advisory Services in March! We'll be in touch shortly with details. Read on for more updates from the Support Program!

Upcoming Events and Key Dates

Applicant Support phone calls continue next week!

We have been able to reach many teams to check-in and see how things are shaping up. We are still hoping to connect with a few remaining teams, and will be wrapping up our calls shortly. If you are hoping to reach us on your own time, please give us a call at 647-670-2265. Keep an eye out for our phone call, we look forward to connecting with you!

Topics of discussion can include progress since your last check-in (if applicable), questions for CMHC, information on upcoming support opportunities, and/or challenges your team is currently facing.

General Announcements

Thank you for attending the second Peer Learning Session:

It was great to reconvene with so many of you and learn more about your projects at last week's Peer Learning Session! We can't wait to see how your projects evolve in the coming months. For

those who were not able to attend, we encourage you to join the Round 3 private [Facebook group](#) and continue the conversation there!

Final call for 1:1 project management, scoping, or partnerships support!

Innovation 7 is wrapping up their 1:1 support offering at the end of February. [Book today](#) if you'd like to chat with them about project management, project scoping, or partnership development.

The [Community Solutions Portal](#) is your go-to for Stage 2 resources!

These resources include session modules from the [Design Thinking Workshop](#) as well as the on-demand video and resources page for [Project Management & Partnership Support!](#)

Housing Community Snapshot

Looking for a collaborator?

Some organizations have expressed interest in providing their expertise and are open to collaborating. You can find their information in the [Organization Directory](#) on the Community Solutions Portal. Feel free to reach out to them if interested!

If you have any questions, or would like to add a team member to this newsletter list, contact us at hsc-dolsupport3@evergreen.ca or (647) 670-2265.

Have a great week!

The [team](#) at Evergreen's Housing Supply Challenge Support Program



Bonjour,

Alors que le mois tire à sa fin, nous sommes impatients de procéder au lancement des services consultatifs 1:1 en mars! Nous vous ferons parvenir les détails bientôt. Poursuivez pour connaître les derniers changements apportés à notre programme de soutien!

Les appels téléphoniques de soutien aux demandeurs se poursuivront la semaine prochaine!

Nous avons réussi à rejoindre de nombreuses équipes pour voir comment se déroulent votre projet. Nous espérons toujours rejoindre les quelques équipes qui restent, avant de mettre fin aux appels bientôt. Si vous désirez nous rejoindre, n'hésitez pas à nous appeler au 647-670-2265. Restez à l'affût!

Merci d'avoir participé à la deuxième séance d'apprentissage entre pairs :

C'était formidable de revoir plusieurs d'entre vous et de mieux connaître vos projets lors de la séance d'apprentissage entre pairs de la semaine dernière! Nous sommes impatients d'assister à l'évolution de votre projet au cours des prochains mois. Ceux d'entre vous qui n'ont pu y assister, nous vous encourageons à participer au [groupe Facebook](#) et à y poursuivre la conversation!

Dernier appel pour la gestion de projet 1:1, la définition de la portée et le soutien aux partenariats!

Innovation 7 mettra fin à son offre de soutien 1:1 à la fin de février. [Réservez aujourd'hui](#) si vous désirez vous entretenir avec eux sur des sujets, comme la gestion de projet, la définition de la portée de votre projet ou la mise sur pied de partenariats.

Le [portail des solutions communautaires](#) est l'outil que vous devez consulter et où vous trouverez les ressources de la deuxième étape!

Ces ressources comprennent les modules des différentes séances provenant de [l'atelier sur la pensée conceptuelle](#), ainsi que la page des vidéos à la demande et des ressources pour la [gestion de projet et le soutien des partenariats](#)!

Aperçu de la communauté du logement

Vous êtes à la recherche d'un collaborateur?

Certaines organisations ont manifesté leur intérêt à partager leur expertise et sont disposées à collaborer. Vous trouverez leurs coordonnées dans le [répertoire de l'organisation](#) sur le portail des solutions pour la communauté. N'hésitez pas à communiquer avec eux si vous êtes intéressé!

Si vous avez des questions ou si vous aimeriez ajouter le nom d'un membre à la liste d'envoi, communiquez avec nous à l'adresse hsc-dolsupport3@evergreen.ca ou composez le (647) 670-2265.

Bonne semaine!

[L'équipe](#) du Programme de soutien au Défi d'offre de logement d'Evergreen

